
Udtalelse vedrørende fælleskommunale retningslinjer for juniorklubber.

I skolebestyrelsen på Outrup Skole, mener vi, at det er vigtigt i et lokalsamfund at 
kunne tilbyde alle børn og unge et godt og fornuftigt opholdssted, der kan tilbyde 
aktiviteter og samvær med jævnaldrende. Og ikke mindst at kunne tilbyde dem fagligt 
velfunderede voksne, der vil børnene / de unge, i et evt. samarbejde med frivillige. Vi 
finder de pædagogiske målsætninger relevante og de er retningsgivende i arbejdet 
med at sikre et højt pædagogisk niveau.

Bestyrelsen kan dog være bekymret for projektet i forhold til at nå målgruppen. 
Intentionerne er gode, men kan vi nå i mål?
Det kan blive problematisk med betalingen i forhold til at nå udsatte familier. Er der 
mulighed for at udsatte familier tilbydes ”friplads” – på samme vilkår som i SFO?
Bestyrelsen ønsker uddybet, i hvilket omfang registrering ønskes.

Kontingentet vil dog give mulighed for, at der kan prioriteres aktiviteter, der normalt 
ikke ville være mulighed for indenfor den nuværende økonomiske ramme.

På skolebestyrelsens vegne
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